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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς  

τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 

 

Θέμα: «Ντροπή για τη χώρα και την Κέρκυρα των επιτυχιών του στίβου η κατάσταση που 

εξακολουθεί να επικρατεί στο Εθνικό Στάδιο της Κέρκυρας» 

Με απόφαση της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων, στις 31/3/2023, κρίθηκε αναγκαία η προσωρινή σφράγιση 

τμήματος της αθλητικής εγκατάστασης του Εθνικού Αθλητικού Κέντρου Κέρκυρας (κτίσματα, 

κερκίδες, γραφεία) εκτός από τον ανοικτό χώρο του γηπέδου, έως ότου αποκατασταθούν οι όποιες 

ελλείψεις. Η απόφαση αυτή πάρθηκε καθώς δεν πληρούνται οι αναγκαίες προϋποθέσεις ασφάλειας, όπως 

προκύπτει από την γνωμοδότηση της Επιτροπής Ελέγχου Καταλληλότητας Αγωνιστικών Χώρων & 

Αθλητικών Εγκαταστάσεων, ουσιαστικά όμως χωρίς τεκμηρίωση.  

Κι ενώ το πόρισμα της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων επεσήμανε κάποιες κινήσεις που θα έπρεπε να γίνουν 

από τη Διοικούσα Επιτροπή του Ε.Α.Κ.Κ. σε συνεργασία με την Γενική Γραμματεία Αθλητισμού για 

την αποκατάσταση του προβλήματος, εδώ και 19 μήνες δεν έχει πραγματοποιηθεί η παραμικρή 

ενέργεια. Το στάδιο παραμένει σφραγισμένο λόγω της στατικής ανεπάρκειας της μεγάλης κερκίδας, ο 

φυσικός χλοοτάπητας αφέθηκε στην τύχη του, καταστράφηκε και μετατράπηκε σε κρανίου τόπο. Σαν να 

μην υπάρχουν παιδιά που πρέπει να γυμνάζονται εκεί, σαν να μην ενδιαφέρει κανέναν πως προετοιμάζονται 

οι αθλητές για τις αγωνιστικές τους υποχρεώσεις. 

Είχαν προηγηθεί επισκέψεις Υπουργών και Υφυπουργών, δεσμεύσεις ότι θα προχωρήσουν τα έργα και 

θα εκσυγχρονιστεί το Εθνικό Στάδιο της Κέρκυρας, δηλώσεις του ίδιου του Πρωθυπουργού για άμεσες 

εργασίες αποκατάστασης. Είχαν προηγηθεί ερωτήσεις και αναφορές από Βουλευτές του Νομού και 

Πολιτικά Κόμματα, επιστολές σωματείων προς τον ίδιο τον Πρωθυπουργό, συλλαλητήρια και 

συναντήσεις των τοπικών φορέων που όμως δεν έφεραν κανένα απολύτως αποτέλεσμα, καθώς αυτήν την 

στιγμή στο Εθνικό Στάδιο είναι κλειστές όλες οι κερκίδες, κλειστές οι τουαλέτες και τα αποδυτήρια, 

κλειστοί οι χώροι εκγύμνασης κάτω από τις κερκίδες, κλειστό το γραφείο που φιλοξενούσε την ΤΕ του 

ΣΕΓΑΣ, κλειστό το κυλικείο, κλειστό το Ιατρείο.  
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Ανοιχτός παραμένει για συγκεκριμένες μέρες και ώρες ο στίβος μόνο για προπόνηση (κάποιοι αγώνες 

πραγματοποιήθηκαν με την γραμματεία να στεγάζεται σε αποθήκη), το ταρτάν σε άθλια κατάσταση, τα 

στρώματα των αλμάτων σε κακή κατάσταση, τα σκάμματα επίσης και ο χλοοτάπητας έχει γίνει χωράφι. Η 

τραγική εικόνα και εγκατάλειψη του Σταδίου τροφοδοτεί τους ανθρώπους του αθλητισμού και 

ολόκληρη την τοπική κοινωνία της Κέρκυρας με αισθήματα οργής και αγανάκτησης. 

Το Εθνικό Στάδιο Κέρκυρας εγκαταλείφθηκε από τις διοικήσεις του από τότε που υποβιβάστηκε η 

Ποδοσφαιρική Ομάδα του Α.Ο.Κ.Κ. και αδιαφόρησαν προκλητικά χωρίς καμιά απολύτως συντήρηση τα 

τελευταία πέντε (5) χρόνια. Μέσα από τις εγκαταστάσεις του όμως αναδείχθηκαν εκατοντάδες αθλητές που 

εκπροσώπησαν και την χώρα μας διεθνώς. Το 2024, για ακόμα μια χρονιά, ο κλασσικός αθλητισμός της 

Κέρκυρας, οι αθλήτριες και οι αθλητές του νησιού, σημείωσαν εξαιρετικές επιτυχίες σε πανελλήνιο 

και διεθνές επίπεδο. Συγκεκριμένα, στους πρόσφατους Πανευρωπαϊκούς αγώνες Κ18 στην ελληνική 

αποστολή μετείχαν τρεις (3) αθλητές και μια (1) αθλήτρια της Κέρκυρας, πετυχαίνοντας μια 2η 

πανευρωπαϊκή επιτυχία στο τριπλούν γυναικών, 5η θέση στο μήκος ανδρών και 9η στο τριπλούν.  

Αθλήτριες και αθλητές της Κέρκυρας έχουν κατακτήσει πέντε (5) παγκόσμια μετάλλια, πέντε (5) 

πανευρωπαϊκά και έχουν διακριθεί σε πανελλήνιους και διεθνείς αγώνες. Κατέχουν συνολικά 

δεκατέσσερα (14) πανελλήνια ρεκόρ στίβου τα οποία έχουν καταρρίψει περισσότερες από 35 φορές και 

έχουν και έχουν καταρρίψει μια φορά το Παγκόσμιο ρεκόρ στα 2.000 μέτρα με φυσικά εμπόδια. Το 2024 

είχαμε πρόσφατα τρεις (3) συμμετοχές στην παγκόσμια Γυμνασιάδα που κατέκτησαν δυο (2) χάλκινα 

μετάλλια και μια (1) συμμετοχή στο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Κ20. 

Δεδομένου ότι, είναι υποχρέωση της Πολιτείας να μεριμνά για την ασφάλεια και την καταλληλόλητα των 

αθλητικών εγκαταστάσεων που έχει υπό την εποπτεία της. 

Δεδομένου ότι, το Εθνικό Αθλητικό Κέντρο της Κέρκυρας καλύπτει ανάγκες όλου του νησιού και τις 

εγκαταστάσεις του επισκέπτονται σε καθημερινή βάση περισσότεροι από 2.000 αθλούμενοι, αφού στο νησί 

δεν υπάρχει άλλο ενικό στάδιο ούτε κλειστό γυμναστήριο, ούτε άλλο κολυμβητήριο. 

Δεδομένου ότι, στις εγκαταστάσεις του Εθνικού Αθλητικού Κέντρου Κέρκυρας φιλοξενούνται είκοσι 

τέσσερα (24) σωματεία αθλοπαιδιών, τέσσερα (4) σωματεία του στίβου, ναυταθλητικά σωματεία, σωματεία 

πυγμαχίας, γυμναστικής, τοξοβολίας, ξιφασκίας και τα σωματεία που ανήκουν στην ομοσπονδία κρίκετ.  
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Δεδομένου ότι, η αδιάλειπτη λειτουργία των αθλητικών εγκαταστάσεων και δη της περιφέρειας κρίνεται 

απαραίτητη ειδικά στις μέρες μας που ο αθλητισμός πρέπει να αποτελεί βασικό συστατικό της 

καθημερινότητας των νέων της χώρας μας. 

ΕΡΩΤAΤΑΙ Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας, με εισήγηση της Επιτροπής Διοίκησης του Σταδίου, 

να αλλάξει η κατηγορία ένταξης του Σταδίου από Γ1 (επαγγελματικής) σε άλλη κατηγορία Α1-

Α2, Β1-Β2 (ερασιτεχνικής με μειωμένο αριθμό θεατών) καθότι δεν πραγματοποιούνται αγώνες 

επαγγελματικής κατηγορίας ποδοσφαίρου στο γήπεδο; 

2. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας να διατεθεί σε συνεργασία με την Περιφέρεια Ιονίων 

Νήσων ένα ποσό για συντηρήσεις και παρεμβάσεις κάτω από τη μεγάλη κερκίδα για την 

αποκατάσταση των ζημιών και φθορών των αποδυτηρίων και των αιθουσών εκγύμνασης; 

3. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου να προχωρήσει η Γενική Γραμματεία Αθλητισμού σε 

Προγραμματική Σύμβαση για την επίλυση σημαντικών ζητημάτων που αφορούν το Εθνικό 

Αθλητικό Κέντρο με την Περιφέρεια Ιονίων Νήσων, όπως συνέβη σε πολλές αντίστοιχες 

περιπτώσεις ανά την Ελλάδα; 

4. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου να εκχωρήσει την κυριότητα του Εθνικού Αθλητικού 

Κέντρου της Κέρκυρας στον Δήμο Κεντρικής Κέρκυρας εκχωρώντας ταυτόχρονα και όλα τα 

απαραίτητα κονδύλια για τη λειτουργία του; 

5. Σύμφωνα με τα συμπεράσματα ποιας τεχνικής έκθεσης κρίθηκε ασύμφορη η αποκατάσταση – 

ενίσχυση της μεγάλης κερκίδας και προτάθηκε η καθαίρεσή της, διατηρώντας το στατικώς 

ανεξάρτητο μεταλλικό στέγαστρο; Υπήρχε στη σύνθεση αυτής της επιτροπής αρμόδιος 

Πολιτικός Μηχανικός κι αν ναι να μας προσκομίσετε αυτό το πόρισμα.  

6. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας η αναγόμωση του ελαστικού συνθετικού τάπητα 

(ταρτάν) του Σταδίου το οποίο έχει άριστη υποδομή κι αν ναι, σε ποιο στάδιο βρίσκεται η 

μελέτη για την αντικατάστασή του (retopping) και πότε προβλέπεται να ολοκληρωθεί η 

διαδικασία της προμήθειάς του; Τι έχει πραγματοποιηθεί από τον Σεπτέμβριο του 2024 μέχρι 

σήμερα; 
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7. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας η αλλαγή του φυσικού χλοοτάπητα του γηπέδου 

ποδοσφαίρου, καθώς αυτήν τη στιγμή στην ευρύτερη περιοχή της πόλη της Κέρκυρας 

ουσιαστικά μόνο δυο γήπεδα ποδοσφαίρου υπάρχουν και δεν επαρκούν για να εξυπηρετήσουν 

τις τεράστιες ανάγκες των ποδοσφαιρικών σωματείων και των τμημάτων υποδομής τους; Κι 

αν ναι, σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία (μελέτη, προμήθεια) και ποιος είναι ο χρονικός 

ορίζοντας ολοκλήρωσης αυτής; Τι έχει πραγματοποιηθεί από τον Σεπτέμβριο του 2024 μέχρι 

σήμερα; 

8. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας να προχωρήσει στην προμήθεια 

αεροϋποστηριζόμενου (φουσκωτού) θόλου για το ανοιχτό γήπεδο μπάσκετ κι αν ναι, σε ποιο 

στάδιο βρίσκεται η διαδικασία και πότε αναμένεται να ολοκληρωθεί; Τι έχει πραγματοποιηθεί 

από τον Σεπτέμβριο του 2024 μέχρι σήμερα; 

9. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα του Υπουργείου για την αποκατάσταση και επαναλειτουργία 

των αθλητικών εγκαταστάσεων και με ποιο τρόπο θα χρηματοδοτηθούν αυτές και ποια είναι 

τα απαραίτητα μέτρα που σκοπεύει να πάρει η Πολιτεία για να αδειοδοτηθούν οι αθλητικές 

υποδομές του Σταδίου; 

10. Υπάρχει πρόθεση από μεριάς Υπουργείου για τη δημιουργία νέων κλειστών χώρων στο ΕΑΚ 

όπως προπονητήριο στίβου και αθλοπαιδιών, όπως τα σωματεία διεκδικούν για ολόκληρες 

δεκαετίες; 

11. Ποιο είναι το πλάνο του Υπουργείου για την επαρκή στελέχωση του Εθνικού Σταδίου με το 

αναγκαίο και απαραίτητο εξειδικευμένο προσωπικό αλλά και την ενίσχυση των 

εγκαταστάσεών του με όλα τα απαραίτητα μέσα που απαιτούνται για την κάλυψη των 

απαιτήσεων ασφάλειας; 

12. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία για την επίλυση των προβλημάτων φωτισμού του 

Σταδίου (γήπεδο ποδοσφαίρου και στίβος) και πότε προβλέπεται να ολοκληρωθεί η διαδικασία 

προμήθεια των απαραίτητων φωτιστικών σωμάτων; Τι έχει πραγματοποιηθεί από τον 

Σεπτέμβριο του 2024 μέχρι σήμερα; 

13. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας να δοθούν προς χρήση το γραφείο του ΣΕΓΑΣ και το 

Κυλικείο που δεν έχουν καμιά σχέση με την κερκίδα, δεν έχουν κανένα πρόβλημα και 
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κατασκευάστηκαν με συγκεκριμένο σκοπό λειτουργίας γεγονός που δεν αποδέχεται η παρούσα 

Διοικητική Επιτροπή; 

14. Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου σας η διάθεση ενός ποσού για την προμήθεια του 

απαραίτητου αθλητικού υλικού και εξοπλισμού του Σταδίου για τις ανάγκες άθλησης των 

αθλητριών και των αθλητών και των Κερκυραίων πολιτών;   

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

             

Δημήτρης Μπιάγκης        Χριστίνα Σταρακά 

 

Βουλευτής Κέρκυρας      Βουλευτής Αιτωλοακαρνανίας 

ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής         ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής 




